
PROTOKOLL  GR-MÖTE 17/8 2022

Information:

- Förmodligen påbörjas lekplatsbyggandet på måndag, med gårdarna A-B-C-D. Alla gårdar ombeds 
snarast bestämma sig för vilken färg "fallmattan" ska ha; det finns 3 färger att välja på som hittas 
på hemsidan. Vi får ha en omröstning här om det snart! Färgerna är tegelröd, en neutral beige-
orange eller gräsgrönt.
- Trots stark belysning på en parkeringsplats har stölder skett på just denna parkering, även om 
sommaren annars verkar ha varit lugn på stöldfronten. Fortsätter det kommer kanske en enkät 
skickas ut till oss om vi vill överväga kameraövervakning. Styrelsen har dock begärt en offert 
angående installation av belysning och kameraattrapper på andra P-platser. Kostnaden är dock 
ganska hög.
- Tina påminner om att det går bra att köpa ventilationsfilter av henne på torsdagarna om man vill 
byta. De är ofta igensatta. (de är runda, och sitter ovanför ingången till uteplatsen och på några 
ställen till).

Gårdarna:

- S-gården undrar om el-laddstolpen vid T-gårdens parkering, som är nyinstallerad, fungerar? Tina 
svarar att betalningssystemet inte fungerar ännu, men det är på gång. 
- Man undrar också vad som händer med förslaget om de nya cykelförråden?
- Dessutom undrar man över rutinerna för tillsyn och kontroll av badrumsrenoveringar. Behövs 
den? Detta tas vidare till styrelsen. 

- Q-gården: Vid bommen från R-T till parkeringen ligger glas från en bilruta/billampa. Det är sopat 
men ligger kanske kvar något. Ingen vet vad som har hänt.
- På förfrågan: I höst kommer styrelsen återigen att titta på reglerna för områdets uteplatser, och 
jämföra med kartorna.

- P-gården: Tankar om solceller kommer återigen upp. Det verkar som att frågan inte är så aktuell 
just nu; men det kommer att behövas ett gemensamt elavtal och ev. energidelning på gårdarna. 
Frågan tas vidare till styrelsen.
- Man undrar också över torggruppens arbete. Vad har hänt, och vad kommer att hända? Gruppen 
är inte nedlagd, men frågan tas vidare till styrelsen.

- N-gården: Ett dött träd på gården behöver tas bort.

- C-gården: Det är ont om P-platser på ABCD-parkeringen. Måste ett antal platser ockuperas just 
där, när lekplatsbyggandet kommer igång, eller finns det andra lösningar?
- Trädrötter i krypgrunden diskuterades också. 

(Tack Camille på G och Klara på O för hjälp med anteckningarna!) 


